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Το επίθετο ο πολύς-η πολλή-το πολύ 

Και το επίρρημα πολύ 

 Το επίθετο ο πολύς-η πολλή-το πολύ συνοδεύει 

ουσιαστικά, π.χ. πολύς καιρός 

 Το επίρρημα πολύ συνοδεύει ρήματα, επίθετα, μετοχές 

ή επιρρήματα, π.χ. πεινάω πολύ, πολύ όμορφη, πολύ 

ευτυχισμένος, πολύ γρήγορα 

 Το θηλυκό επίθετο πολλή χρησιμοποιείται μόνο όταν 

ακολουθεί θηλυκό ουσιαστικό, π.χ. πολλή δουλειά 

α. ΕΡΓΑΣΙΑ 

Συμπλήρωσε τα κενά με το επίθετο πολύς-πολλή-πολύ 

ή το επίρρημα πολύ: 

1. Έβαλες …………. ζάχαρη στη σάλτσα και έγινε ……… 

γλυκιά. 

2. …………….. άνθρωποι αντιμετωπίζουν …………… 

μεγάλα οικονομικά προβλήματα. 

3. Είχα αρρωστήσει τόσο …………… που έμεινα στο 

νοσοκομείο για …………. μέρες. 

4. Η ……………… δουλειά τρώει τον αφέντη, λένε, αλλά 

αν δεν δουλέψεις ………..…… πώς θα αποκτήσεις 

μια…………… καλή ζωή. 

5. Σ΄ ευχαριστώ ……………… για την ………………… υπομονή 

που είχες και την ………………… μεγάλη βοήθεια που 

μου προσέφερες. 



6. Χθες έριξε …………… δυνατή βροχή και σήμερα έχει 

………………. υγρασία και …………… κρύο. 

7. ……………. παιδιά δεν αντέχουν την …………. ζέστη και 

ιδρώνουν………………… 

8. Σε θυμάμαι  με …………….. νοσταλγία και ………………. 

όμορφα συναισθήματα. 

9. Είμαι …………….. χαρούμενη και νιώθω ……………….. 

αγάπη για τους συμμαθητές μου. 

10. Τρώω ……………… φαγητό αφού κάνω ……………….. 

γυμναστική και νιώθω …………………… κουρασμένη. 

 

Προσοχή: η πολλή δουλειά (πολλή + θηλυκό 

ουσιαστικό), ΑΛΛΑ:  

η πολύ σκληρή δουλειά (πολύ + επίθετο + θηλυκό 

ουσιαστικό) 

 

β. ΕΡΓΑΣΙΑ 

Να κλίνεις στο τετράδιο εργασιών σου τα εξής: ο 

συνεχής θόρυβος, η διεθνής γλώσσα, το αειθαλές 

δέντρο. 

(Συμβουλέψου τη Γραμματική σελ. 93, 94, 95 και 104.) 

 

 

 
 



 

 

 


